

4天3晚 恋恋巴里岛之旅

4D3N BALI ESCAPE

DEPARTURE DATE:

团费: **TOUR FARE:**

第一天 吉隆坡 -巴厘島(登巴薩) (晚餐)

于吉隆坡國際機場乘搭國際班機飛往素有「多神之島、神 話藝術天堂、夢幻歌舞樂園」的巴里島。抵達后、由专人 接机前往乌鲁瓦图断崖庙参观,建于十一世纪,是巴厘岛上 最悠久又具代表性的庙宇。晚餐后送往酒店。

巴厘島 (早/午/晚餐) 第二天

早餐后,出發前往游览梯田,因為巴里島是火山島地形 , 很多地方是用梯田方式耕作, 其中烏布的德哥拉朗, 因為剛好有一個山谷, 可以眺望對面陡峭碧綠的梯田, 而成為一個旅人休息的景點。继续游览著名的澈路村-出 產金銀飾品,**馬斯村**-木雕手工藝品及**烏布**村-蜡染服裝手 工藝品(著名藝術家出處)。續程,遊覽**象窟及聖泉寺**。午 餐后,前往遊覽金達馬尼,在此您可欣賞活火山和巴都爾 湖的獨特地形並享受涼爽的气候及湖光山色。

巴厘島 (早/午/晚餐) 第三天

早餐后,出發前往巴厘岛最南端-南湾,是水上活动的主 要区域。在这里可以参加拖曳伞,水上摩托车,香蕉船等 活动(水上活动客人自费)。續程,遊覽位于百度库的香料 市场。接着参观著名的"山中湖"-布拉旦湖畔四周環繞著 青翠的山林,令人賞心悅目。而湖畔有座西元 1633 年所 建造的**烏倫達努水神廟**更是當地人的精神寄託。此寺看似 自湖面升起,亦是最佳的徒步旅遊區。接著前往海神廟, 海神廟為當地印度教尊為聖地,其漲潮時海水淹沒整個岩 石卻淹不到這座廟,有如浮在海中的一座神廟,彷彿一座 孤島漂浮在海中央若隱若現,晚霞海水相映更是美極了。 于金巴蘭海灣享用海鮮燒烤晚餐及欣賞日落。

巴厘島(登巴薩) -第四天 吉隆坡(早餐)

早餐后,自由活動直至指定時間送往機場乘搭國際班機飛返吉

Day 01 Kuala Lumpur - Denpasar (Bali) (D) Depart for Denpasar for your pleasant trip to ABarliive in Bal Ngurah Rai International Airport, meet and greet by 1 representative, and then visibuwatu Temple , perched on steep cliffs which have formed where the land ends at South East coast of the Island. Built in the eleventh ce the temple is one of the oldest and most important templ in BaliBefore check-in to the hotel, dinner will be serving

DAY 02 Bali (B/L/D)

Local Restaurant.

Breakfast at hotel, we will take you toKtheamani where you can enjoy the spectacular view of the active volcano Mt Batur. After lunch, proceed Togalalang Rice Terrace Bali rice is an important agricultural production, some can be harvested four times a year, from the first day to you can see along the way over the rice fields. Conti journey to famous villages 6 luk (known for gold & silve smiths), Mas (village of woodcarvers) and handicraft cenat Ubud (home of Bali's famous artists). Our tour will to visitampaksiring Holy Spring Temple, one of the holies temples on Bali, built around hot springs that now bul eerily in the central courtyard.

Day 03 Bali (B/L/D)

After breakfast at hotel, we will takes y@mantjoung Benoa, the beautiful beach on the southernary where offer al kinds of adventurous water sports such as jet ski, parasa banana boat and etc (water sports on own expenses). To continues toCandi Kuning Market located in Bedugul where you can find fresh fruits, vegetables, spices, flower besides that, is a great place for souvenirs and handic Next proceed toLake Bratan (Ulundanu Temple) built on the promontory surrounded by lake's water. This holy temple dedicated to the supreme God in his manifestation as De Danu, the Goddess of the lake. Tour ends Tatnah Lot, which was built on a small rocky islet surrounded by water and it is famous for its magnificent sunset knigwy the Sunset View Grilled Seafood Dinner at Jimbaran Bay

Denpasar (Bali) Kuala Lumpur (B) Today, free at own leisure till time transfer to airport.

*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local stendardspecified accommodation is not available, alternati accommodation of similar grade will be provided.

*本公司保留调整行程前后顺序之权力,恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准,若指定酒店有客满情况下,将以同等级酒店取代。



IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD (KKP-1-178) (KKP-1-178)









